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Nr AO.0012.5.00008.2023 

 

Protokół Nr 49 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 23 października 2023 r. o godz. 10.00 

w sali nr 306 w Urzędzie Gminy i Miasta w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Anna Skórzewska                                 - zastępca burmistrza, 

Marta Sobczak                                      - sekretarz gminy Kleczew, 

Magdalena Siupa                                   - dyrektor M-GOK i M-GBP, 

Stanisław Maciejewski                          - kierownik referatu GKO 

oraz członkowie Komisji Budżetu i Finansów w składzie: Marek Łuczak, Wiesław Stolarski, 

Marian Kapela. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej     

w Kleczewie otworzył przewodniczący komisji Jarosław Maciejewski. Na wstępie stwierdził 

quorum (5 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał 

wszystkich zebranych.  

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

 

Radni 5 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który przedstawiał się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2024 rok za odzysk               

i unieszkodliwienie odpadów z grupy „20…”- odpady komunalne łącznie        

z frakcjami gromadzonymi selektywnie; 

b) w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury    

w Kleczewie – w jedną samorządową instytucję kultury. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji cennika na 2024 rok za odzysk                            

i unieszkodliwienie odpadów z grupy „20…”- odpady komunalne łącznie z frakcjami 

gromadzonymi selektywnie. Powyższe uzasadnienie wraz z proponowanym cennikiem przez 

Miejski Zakład Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Koninie stanowi załącznik do 

protokołu. Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski zaznaczył, że w pozycji odpadów 

komunalnych niesegregowanych (zmieszanych) cena nie ulega zmianie i wynosi 320 zł/Mg. 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 3b) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury – Miejsko-Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Kleczewie i Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie –       

w jedną samorządową instytucję kultury. Powyższe uzasadnienie wraz z Aktem o połączeniu 

samorządowych instytucji kultury Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie oraz 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie i Statutem Biblioteki -Centrum Kultury     

w Kleczewie stanowi załącznik do protokołu. Kierownik referatu IGN Marta Sobczak 

poinformowała, że pierwotnie nowo powstałą instytucję zamierzano nazwać „Biblioteczne 

Centrum Kultury”, jednak w trakcie wydawania opinii przez Krajową Radę Biblioteczną 

ustalono, że nazwą dla tej instytucji będzie Biblioteka - Centrum Kultury. Następnie 

poinformowała, że uzyskano następujące pozytywne opinie o połączeniu tych jednostek: 

a) 19 kwietnia 2023 r. od Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej i Centrum Animacji 

Kultury w Poznaniu; 

b) 30 czerwca 2023 r. od Krajowej Rady Bibliotecznej; 

c) 2 sierpnia 2023 r. od Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Zofii Urbanowskiej               

w Koninie. 

Ponadto, 21 sierpnia 2023 r. Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego wyraził zgodę na 

połączenie tych jednostek, co w jego ocenie nie spowoduje uszczerbku w wykonywaniu 

dotychczasowych zadań Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej w Kleczewie.  

 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja.  

 

W tym miejscu rozpoczęła się dyskusja.  

 

1) Radny Marian Kapela nawiązując do organizacji Biblioteki zapytał, jaki jest cel 

utworzenia dodatkowej filii bibliotecznej w Centrum Kultury w Kleczewie? 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak odpowiedziała, że zakres organizacji biblioteki 

ustalany był przez dyrektor MGBP, w związku z powyższym głos zabrała dyrektor MGBP 

Magdalena Siupa. Wyjaśniła, że głównym założeniem utworzenia filii bibliotecznej                

w budynku MGOK w Kleczewie jest bliższa lokalizacja dla uczniów szkoły podstawowej 

oraz okolicznych mieszkańców. Kolejnym argumentem przytoczonym przez Panią dyrektor 

Magdalenę Siupę jest dostępność i udogodnienia dla osób niepełnosprawnych, dzięki 

możliwości skorzystania ze schodołazu. Następnie dodała, że w budynku MGOK odbywają 

się liczne zajęcia rozwijające, podczas których rodzice i opiekunowie przyprowadzające 

swoje dzieci będą mogli umilać sobie czas w bibliotece. Nawiązując do organizacji pracy 

personelu poinformowała, że skład osobowy pracowników pozostanie na tą chwilę bez zmian. 

Będą oni rotowani między filiami. Nadmieniła także, że jednemu pracownikowi kończy się 

umowa i ze względu na budżet trwają rozmowy o kontynuacji zatrudnienia. 

 

2) Radny Jacek Pernal poinformował, że w jego ocenie, w wyniku połączenia tych 

instytucji, powstaje nowy podmiot, w związku z czym, należy ogłosić nowy konkurs 

na stanowisko dyrektora.  

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, że zgodnie ze Statutem Biblioteki-

Centrum Kultury w Kleczewie dyrektora B-CK powołuje i odwołuje Burmistrz Gminy             

i Miasta Kleczew w trybie określonym w przepisach ustawy o organizowaniu                           

i prowadzeniu działalności kulturalnej.  
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3) Przewodniczący Marek Łuczak zapytał, kto będzie prowadził rozliczenia finansowe, 

na co kierownik Marta Sobczak odpowiedziała, że obsługą administracyjno-księgową 

pełnić będzie Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie, na podstawie umowy 

świadczenia usług. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 4. Wolne wnioski.  

 

Radny Wojciech Krzywdziński wnioskował o umożliwienie dojazdu do pól drogą gminną 

przy posesji nr 4 w miejscowości Kamionka Kolonia (wystające drzewa ograniczają 

swobodny przejazd ciągników i maszyn rolniczych).                                               

 

Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

                                                                                                      

 

                                                                                   Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

                                                                              Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska 

              Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                               Jarosław Maciejewski 

  

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 

 

 

 

 

 


